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Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) skk. bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) skk. bekezdése alapján ,,Mikor rendezik végre

Csepel Háros sorsát ?" címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Gulyás
Gergelyhez, a Miniszterelnökséget vezető miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint bizonyára ön is tudja, Budapesten sokan élnek olyan területen, mely mncs

kiszabályozva, vagyis régi szóhasználattal élve külterületen. Ezek közül az egyik legnagyobb

a Csepelen található Háros nevű terület, ahol a legutóbbi népszámlálás szerint több ezer fő él.

Az itt élők életminősége szempontjából kiemelt fontosságú lenne a terület kiszabályozása, és

azt követően a belterületbe vonása, hiszen külterületen a közszolgálatások biztosítása nem

kötelező. A jelenleg érvényben lévő fővárosi településszerkezeti terv rendelkezései alapján

azonban csak akkor indulhat meg a terület kiszabályozásának a tervezése, ha kiszélesítik a II.

Rákóczi Ferenc utat, vagy meghosszabbítják a Csepeli hévet az Erdősor utcáig. Egyik

beruházás sem elképzelhető kormányzati szándék és kormányzati támogatás nélkül. Ráadásul

mind a II. Rákóczi Ferenc út kiszélesítése, mind a Csepeli hév felújítása és meghosszabbítása

hozzájárulna ahhoz, hogy további több tízezer ember életminősége javuljon Csepelen és az
agglomerációs gyűrűben.
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Mindezek alapján kérdezem a Miniszter urat:

Mikor valósulnak meg azok a beruházások, melyek szükséges előfeltételei Csepel

Háros kiszabályozásának és belterületbe vonásának?

Várom mielőbbi megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. augusztus 7.
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országgyűlési képviselő
(LMP frakció)


